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ستاره ها با 20 میلیارد قرارداد 
نمی بندند

در شرایطی که ســـازمان لیگ تیم ها را موظف به تعیین 
ســـقف بودجه کرده اســـت، حالا شـــائبه هایی به گوش 
می رســـد که باشگاه اســـتقلال ســـقف قرارداد بازیکنان 
خـــود را در ایـــن فصل 20 میلیـــارد تومـــان در نظر گرفته 
اســـت. در شـــرایطی کـــه توقعـــات بازیکنان لیـــگ برتر 
بـــالا رفتـــه و معمولاً با ایـــن مقدار راضی به عقـــد قرارداد 
نیســـتند، بعیـــد به نظـــر می رســـد باشـــگاه بزرگی مثل 
اســـتقلال که مجبور بـــه رقابتی تنگاتنگ در بـــازار تقل 

و انتقالت اســـت، بتوانـــد چنین قانونـــی را اجرا کند.
برای مثال باشـــگاه اســـتقلال این روزها رقابتی تنگاتنگ 
بـــا رقیـــب تهرانی خـــود بـــرای جـــذب جـــواد آقایی پور 
مهاجم اســـتقلال خوزســـتان دارد که طبق شـــنیده ها 
پدیـــده لیگ برتری برای پیوســـتن به جمع آبی پوشـــان 
خواهـــان قراردادی 30 میلیاردی اســـت، یعنی 10 میلیارد 
بیشـــتر از سقفی که باشـــگاه برای جذب بازیکن در نظر 
گرفته اســـت. در شـــرایطی که بازیکنان لیگ برتری با 20 
میلیارد حتی حاضر نیســـتند از در باشگاه هم رد شوند، 
بـــه نظر می رســـد اعمال چنیـــن قوانینی فقـــط کاغذی 
اســـت و در نهایت مسئولان را وادار خواهد کرد تا پا روی 
قوانیـــن داخلـــی گذاشـــته و مثل قبل دســـت به دامان 

شوند. پشـــت پرده ای  چک های 
از آنجایـــی که رقـــم قـــرارداد جلال الدین ماشـــاریپوف 
بازیکن ازبکســـتانی اســـتقلال در فصل قبل برای آبی ها 
88 میلیـــارد تومـــان آب خورده اســـت، حالا مشـــخص 
نیســـت با چنیـــن قانونی وضعیـــت تمدید قـــرارداد این 
بازیکن ازبک و دیگر خارجی های اســـتقلال چه خواهد 
شـــد. از طرفـــی اگر اســـتقلال بخواهـــد در بـــازار نقل و 
انتقـــالات بازیکنانی خارجی در حد ماشـــاریپوف جذب 
کنـــد، قطعـــاً با 20 میلیارد کار ســـختی خواهد داشـــت و 
هیـــچ بازیکـــن خارجـــی با این مبلـــغ حاضر به بـــازی در 

لیگ برتـــر ایـــران نخواهد بود.
هنـــوز تکلیف مانـــدن یا نمانـــدن نکونام در اســـتقلال 
مشـــخص نیســـت اما باشـــگاه بلافاصله بعـــد از توافق 
بـــا آقای ســـرمربی باید پروســـه نقل و انتقـــالات خود را 
اســـتارت بزند کـــه به نظر می رســـد با چنیـــن قانونی به 

در بســـته خواهـــد خورد.

جذب تورس منتفی است
با جدایـــی روبرتو تـــورس هافبک اســـپانیایی گل گهر 
ســـیرجان، به نظـــر می رســـد دســـت نکونام بـــه این 
بازیکـــن نخواهـــد رســـید. جـــواد نکونـــام ســـرمربی 
اســـتقلال که فصل قبل بشـــدت خواهـــان جذب این 
بازیکن بـــود، در نهایت به خواســـته خود نرســـید. در 
حالی کـــه به نظر می رســـید ســـرمربی اســـتقلال این 
فصل هم بـــرای جذب او اقـــدام کند، بـــا جدایی این 
هافبـــک اســـپانیایی از گل گهـــر و ترک ایـــران، نکونام 
همچنان نـــاکام ماند. تورس که 2 فصـــل در لیگ برتر 
ایـــران حضور داشـــت، با پایـــان فصـــل از گل گهر جدا 
شـــد و به گفته خودش به فوتبال ایـــران برنمی گردد.

 

سرپرستی حجازی همچنان معما
وضعیت سرپرستی آتیلا حجازی همچنان روی هواست. 
استقلال که این فصل با 3 سرپرست رکورد زد، همچنان 
داستان بی سرپرستی اش ادامه دارد. در شرایطی که بعد 
از کنار گذاشتن نصرالله خواجه گیری، فرشید سمیعی، 
آتیلا حجازی فرزند اســـطوره فقید اســـتقلال را به عنوان 
سرپرست باشگاه انتصاب کرد، به دلایلی که هنوز معلوم 
نیست، حجازی تا این لحظه مجوز نشستن روی نیمکت 
استقلال را ندارد اما به گفته خودش همچنان پیگیر این 
موضوع بوده و هرروز با مســـئولان اســـتقلال در تماس 

است.
 

هواداران استقلال ول کن نیستند
هواداران اســـتقلال به رغم پایان لیـــگ برتر همچنان 
گل پرســـپولیس به مـــس کرمان را آفســـاید می دانند. 
فصـــل بیســـت و ســـوم لیـــگ برتـــر بـــا جنجال هـــای 
زیادی بـــه ایســـتگاه آخر رســـید و پرســـپولیس با گلی 
کـــه خیلی ها به آفســـاید آن معتقد هســـتند، قهرمان 
شـــد. درحالی کـــه به نظـــر می رســـید با پایـــان لیگ، 
حـــرف و حدیث ها در این باره تمام شـــود اما هواداران 
اســـتقلال همچنـــان ول کـــن ماجـــرا نیســـتند و گل 
پرســـپولیس به مس را در فضای مجـــازی وایرال کرده 

و آن را آفســـاید می دانند.
 

تمرین سیلوا در بی تمرینی استقلال
رافائل ســـیلوا مدافع برزیلی اســـتقلالی ها مثل همیشه 

حرفه ای بودنش را به رخ کشید.
در شـــرایطی کـــه لیگ برتر تمام شـــده و هنـــوز خبری از 
شروع تمرینات استقلال نیســـت، ویدیوهایی از سیلوا 
منتشر شده که نشـــان می دهد این مدافع کهنه کار این 
روزها با روحیـــه و انگیزه ای خوب تمرینات ســـنگینی را 
پشت ســـر می گذارد. همین رفتار حرفه ای ســـیلوا او را از 
باقی بازیکنان لیگ ایران متمایز کرده و باعث شـــده تا او 
با 32 سال سن، همچنان یکی از بازیکنان تأثیرگذار لیگ 

برتر ایران باشد.
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گمانه زنی ها در باره خریدهای آبی پوشان
بعد از یامگا چه کسانی جدا می شوند؟

جدایی قطعی چهار بازیکن از جمع آبی ها
با اینکه چند هفتـــه ای از برگزاری آخرین 
بازی بیست و سومین دوره لیگ برتر سپری 
می شود، هنوز فصل نقل و انتقالات به طور 
رســـمی شروع نشـــده و در کمال ناباوری، 
بازار غیررســـمی همچنان گرم نیســـت. 
اســـتقلال تهران کـــه به نظر می رســـید با 
ســـرمربی فصل گذشـــته اش یعنی جواد 
نکونام در بیســـت و چهارمین دوره لیگ 
برتر حضور خواهد داشت، هنوز وضعیت 

این ســـرمربی مشـــخص نشـــده اســـت. 
بـــا این وجود طـــی روزهای اخیـــر حرف و 
حدیث هـــای زیادی دربـــاره انتقال برخی 
بازیکنان به جمع آبی پوشان وجود داشته 
و دارد کـــه به نظر می رســـد خیلـــی از این 
بازیکنان مطرح شـــده ممکن است هیچ 
گاه پیراهن آبی را به تن خودشان نبینند. 
برخی بازیکنـــان مثل حســـین گودرزی، 
رزاق پـــور، رامین رضاییان و... اسم شـــان 

در خبرها مطرح می شود اما واقعیت این 
است که اســـتقلال در حال حاضر بیشتر 
از هـــر چیـــزی به فکـــر هدایتگـــر تیمش 
اســـت و قبل از هر چیزی هم باید تکلیف 
جواد نکونام را مشـــخص کند و نام بردن 
از برخی بازیکنان فقط گمانه زنی اســـت و 
مشـــخص نیست در آینده این بازیکنان تا 
 چقدر بتوانند خود را به جمع آبی پوشان 

برسانند.

و  جذبی هـــا  دربـــاره  شـــایعات   بـــازار 
خروجی های اســـتقلال حسابی داغ است 
و هـــر روز لیســـتی از آبی پوشـــان منتشـــر 
می شـــود، از لیست هشـــت نفره خروجی 
تا 12 نفـــره و البته گمانه زنـــی درباره جذب 
برخـــی بازیکنان هم همچنـــان ادامه دارد. 
اما بعد از جدا شـــدن قطعـــی یامگا از جمع 
آبی پوشان، انگار جدایی چهار بازیکن دیگر 
نیز قطعی شده است. پیمان بابایی یکی از 

آبی پوشان است که به طور حتم فصل آینده 
در استقلال نخواهد بود. او در 19 بازی فصل 
گذشته به میدان رفته، اما فقط 336 دقیقه 
درون زمین بوده اســـت. آرمان رمضانی هم 
در 26 بازی فصل گذشته برای آبی پوشان به 
میدان رفته اما فقط 730 دقیقه بازی کرده 
و تنهـــا 3 گل به ثمر رســـانده اســـت. میلاد 
فخرالدینـــی فقط 8 تا بازی حضور داشـــته 
و جمعاً 277 دقیقه بازی کرده اســـت. این 

شرایط ســـه نفر از بازیکنان استقلال است 
که آنها را به راه خروجی استقلال راهنمایی 
کرد. اما جعفر سلمانی هم چنین شرایطی 
دارد. او در 23 بـــازی به میدان رفته و جمعاً 
529 دقیقه حضور داشـــته اســـت و یکی از 
خروجی های قطعی استقلال خواهد بود. به 
این ترتیب در کنار یامگا، رمضانی، سلمانی، 
 فخرالدینی و بابایی هم قطعاً از استقلال جدا 

خواهند شد.

ــام در  ــ ــدن نکون ــ ــا نمان ــ ی ــدن  ــ مان
ــت  ــ ــخص نیس ــ ــتقلال هنوز مش ــ اس
ــاره ادامه  ــ ــددی درب ــ ــایعات متع ــ و ش
ــش  ــ ــل پی ــ ــرمربی فص ــ ــکاری س ــ هم
ــن  ــ ــد. ای ــ ــوش می رس ــ ــه گ ــ ــا ب ــ آبی ه
ــا را متوجه  ــ ــایعات درحالی نگاه ه ــ ش
ــا، هم  ــ ــه برخی تیم ه ــ ــرده ک ــ خود ک

ــند و هم  ــ ــرمربی خود را می شناس ــ س
ــذب گزینه های  ــ ــال ج ــ ــه به دنب ــ اینک
ــتا  ــ ــتند و در این راس ــ ــورد نظر هس ــ م
ــت یافته اند. ــ ــم دس ــ ــه توافقاتی ه ــ ب
ــت نکونام  ــ ــد از بازگش ــ ــود بع ــ قرار ب
ــور او در  ــ ــداوم حض ــ ــفر درباره ت ــ از س
و  ــود  ــ ــانی ش ــ ــتقلال اطلاع رس ــ اس

ــگاه صراحتاً اعلام  ــ مسئولان این باش
ــرمربی ادامه  ــ ــا این س ــ ــد که آیا ب ــ کنن
ــه در نهایت کار  ــ ــد داد یا اینک ــ خواهن
ــر خواهد  ــ ــکاری منج ــ ــع هم ــ ــه قط ــ ب

. شد
ــانی  ــ ــروز اما هیچ اطلاع رس ــ ــه ام ــ تا ب
ــا تداوم  ــ ــون جدایی ی ــ ــمی پیرام ــ رس

ــه همین  ــ ــده ک ــ ــام نش ــ ــور نکون ــ حض
ــایعات متعدد دامن  ــ استراتژی بر ش
ــت که آینده  ــ ــت و روشن نیس ــ زده اس
ــش با این  ــ ــل پی ــ ــرمربی فص ــ کاری س
ــش خواهد رفت. ــ ــگاه چطور پی ــ باش

ــال قطع  ــ ــایعات از احتم ــ ــی ش ــ برخ
ــی  ــ ــد و برخ ــ ــر می ده ــ ــکاری خب ــ هم

باشـــگاه اســـتقلال هنوز به طور رسمی وارد 
نقل و انتقالات پیش فصل نشده اما بزودی 
بر اساس لیستی که از سوی سرمربی اعلام 
می شـــود، به طور رسمی وارد نقل و انتقالات 

خواهد شد.
مسأله ای که این روزها هم پیشکسوتان و هم 
هواداران به آن اشاره مستقیم دارند این است 
که استقلال از تمدید قرارداد بازیکنانی که از 
لحاظ فنی ویژگی آن چنان شاخصی ندارند 
خـــودداری کند و به ســـراغ جذب بازیکنانی 

برود که از لحاظ فنی متفاوت باشند.
در روزهـــای اخیر بارها به نـــام آرش رضاوند 
اشـــاره و گفته شد که باشگاه استقلال نباید 

ایـــن بازیکـــن را در اولویت خود قـــرار دهد. 
درباره اینکه نکونام نیز این بازیکن را به طور 
قطع می خواهد یا نـــه، حرف و حدیث های 
بسیاری به گوش می رسد و برخی معتقدند 
که سرمربی استقلال رضاوند را در فهرست 
اصلی خود قرارداده و برخی هم معتقدند که 
رضاوند در لیست اصلی نکونام نیز و اولویت 

او به حساب نمی آید.
اینکه چرا نسبت به تمدید قرارداد با بازیکنی 
همچـــون رضاوند تردید وجـــود دارد و طیف 
بســـیاری از هواداران و تماشاگران نیز به این 
موضوع مهم اشاره دارند، به نوع تأثیرگذاری 
او در روند فنی استقلال مربوط است. قطعاً 

اگر رضاوند بازیکن شاخصی بود اکنون همه 
به دنبال انتشار خبر تمدید قرارداد او از سوی 
باشـــگاه بودند اما آن قدر کـــه درباره جذب 
بازیکنـــان جدید در پســـت هافبـــک میانی 
صحبت به میان می اید، کســـی روی تمدید 

قرارداد با رضاوند حساس نیست.
در کنار رضاوند که جـــزو بازیکنان معمولی 
فوتبال ایران محســـوب می شـــود نـــام زبیر 
نیک نفس نیز مطرح اســـت. بازیکنی که از 
نگاه بسیاری از کارشناسان و هوادارن ستاره 
نیســـت و بودن یا نبودنـــش در ترکیب این 
تیم تأثیر آن چنانی در روند فنی این تیم ایفا 

نخواهد کرد.

هر چند که باشگاه استقلال مذاکراتی هم با 
این بازیکن داشته اما بدون تعارف نیک نفس 
نیز بازیکنی نیست که اگر امروز از استقلال 
جـــدا شـــود، بابت ایـــن جدایی از باشـــگاه 

استقلال خرده ای گرفته شود.
مهـــدی مهدی پـــور دیگـــر هافبـــک میانی 
استقلال است که قطعاً تأثیرگذاری بیشتری 
در قیـــاس با ایـــن دو بازیکـــن دارد و گرایش 
نسبت به او بیشتر اســـت اما مهدی پور نیز 

به ســـبب مصدومیت هـــای متعدد چندان 
مورد وثوق نیســـت و حتی در اینکه او بتواند 
دوباره به فرم مطلوب بازگردد، تردید وجود 
دارد. کما اینکه گفته می شـــود مهدی پور به 
نیم فصل اول فصل آتی نخواهد رسید و لازم 
است باشگاه اســـتقلال در خط میانی خود 
یـــک نگرش و رویکرد جدیـــد را ایجاد کند تا 
شاید از لحاظ نتیجه گیری وضعیت این تیم 

مطلوب تر شود.

در ســـال های اخیر خط هافبک اســـتقلال 
مشکلات متعددی داشته و یکی از مهم ترین 
دلایلی که سبب شده آبی ها در نتیجه گیری 
چنـــدان موفق نباشـــند، نداشـــتن بازیکن 
محوری و تأثیرگذار در خط میانی اســـت که 
هواداران اســـتقلال انتظار دارند این مشکل 
بـــرای فصل جدیـــد برطرف شـــود و به جای 
 بازیکنان معمولی بازیکن ستاره به خدمت 

گرفته شود.

ــگاه  ــ ــم از ادامه همکاری اما مالکان باش ــ ه
ــاره این  ــ ــد درب ــ ــح داده ان ــ ــتقلال ترجی ــ اس
ــمی نداشته  ــ موضوع فعلاً موضع گیری رس

ــود. ــ ــب تکلیف ش ــ ــند تا کس ــ باش
ــتقلال  ــ ــدای فصل پیش با اس ــ ــام ابت ــ نکون
ــا کرد و  ــ ــدت 3 فصل امض ــ ــراردادی به م ــ ق
ــت گیت  ــ ــان زیادی پش ــ ــه زم ــ ــی ک ــ در حال
ــت، در روزهای  ــ ــگاه قرار داش ــ ورودی باش
ــراردادش به طور  ــ ــی نقل و انتقالات ق ــ پایان

ــمی اعلام شد. ــ رس
ــان  ــ ــه زم ــ ــود اینک ــ ــا وج ــ ــز ب ــ ــون نی ــ اکن
ــته  ــ ــی از پایان لیگ برتر گذش ــ قابل توجه
ــابق  ــ ــکل س ــ ــان ش ــ ــه هم ــ ــا ب ــ ــم فض ــ بازه
ــن نیست که نکونام فصل  ــ بازگشته و روش
ــتقلال خواهد بود یا نه. ــ بعد سرمربی اس

ــود نکونام در  ــ ــنیده می ش ــ درعین حال ش
ــت اولیه خود نام بازیکنانی همچون  ــ لیس
ــار، محبی،  ــ ــش، قلی زاده، اللهی ــ جهانبخ
ــت  ــ ــی را قرار داده اس ــ ــین زاده و آقاس ــ حس
ــب اطلاع از لیست  ــ اما باشگاه بعد از کس
ــلام کرده  ــ ــه او اع ــ ــرمربی ب ــ ــه آقای س ــ اولی
ــراغ  ــ ــد و به س ــ ــن بازیکنان نباش ــ دنبال ای

ــت دوم برود. ــ لیس
ــتقلال  ــ ــور قطع نکونام با مدیران اس ــ به ط
ــائل نقل  ــ ــاره مس ــ ــت و درب ــ ــاط اس ــ در ارتب
ــد  ــ ــو می کن ــ ــث و گفت و گ ــ ــی بح ــ و انتقالات
ــه تکلیف  ــ ــت ک ــ ــأله اصلی این اس ــ اما مس
ــگاه در  ــ ــکان این باش ــ ــام با مال ــ ــود نکون ــ خ
ــت  ــ ــن نیس ــ ــگ خلیج فارس روش ــ هلدین
ــده که  ــ ــخص نش ــ ــح مش ــ ــور واض ــ ــه ط ــ و ب
ــد  ــ ــگاه تأیی ــ ــن باش ــ ــرمربیگری او در ای ــ س

ــا خیر. ــ ــد ی ــ خواهد ش
ــت هرگز به  ــ ــه این وضعی ــ ــه هرحال ادام ــ ب
ــاید تا  ــ ــد بود و ش ــ ــتقلال نخواه ــ ــود اس ــ س
ــن همکاری  ــ ــاره ادامه ای ــ ــه درب ــ پایان هفت
ــه این نتیجه  ــ ــوان صحبت کرد و ب ــ بهتر بت
ــرمربی استقلال  ــ ــی س ــ ــید که چه کس ــ رس

ــد بود. ــ خواه
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برخلاف بســـیاری از اســـتقلالی ها میثم بائو 
بازیکن ســـال های دور این تیم، اشـــتباهات 
داوری را مانع قهرمانی اســـتقلال ندانســـته و 
معتقد است شـــاگردان نکونام قهرمانی را با 
اشتباهات خود از دســـت دادند. بائو به رغم 
اینکه موافق ماندن نکونام است اما تنش های 

این مربی را زیاد می داند.
او در واکنـــش بـــه ایـــن موضوع که مشـــکل 
اســـتقلال نداشتن ستاره اســـت، گفت: »در 
ســـال های قبل ســـتاره هایی مثـــل طارمی و 
نفرات دیگری داشـــتیم کـــه از لیگ رفتند اما 
در حال حاضر ســـتاره ای در لیگ برتر نداریم 
که بخواهیم به استقلال بیاوریم. با یک نگاه 

می بینیـــد که پدیـــده ای در لیگ نداریم که 
در نقل و انتقالات ســـرش دعوا باشـــد که 

حالا اســـتقلال بخواهد او را جذب کند. 
فوتبال این روزها تیمی شـــده اســـت و 

ســـرمربی و مدیریت خیلی بیشتر از 
بازیکن تأثیرگذار هستند. استقلال 
فصل قبل 6-5 بازیکن خوب داشت 
که در جام جهانی هم حضور داشتند. 

نمی شود گفت تیمی که تا لحظه آخر در صدر 
جدول بوده، بازیکنان خوبی ندارد؛ اتفاقاً فکر 
می کنم تیـــم نکونام از نظر بازیکن مشـــکلی 

نداشت.«
بائو معتقد است استقلال نه با اشتباهات داوری 
که به خاطر اشتباهات خود قهرمانی را از دست 

داده اســـت: »از این قبیل اشـــتباهات داوری 
پیش می آید. قهرمانی دست خود استقلال بود 
و اگر نساجی را می برد، سرنوشت قهرمانی اش 
به اما و اگر نمی افتاد و داســـتان فرق می کرد. 
اگـــر VAR به فوتبال ایران بیایـــد خیلی از این 
حرف و حدیث ها را از بین می برد. با این تبانی 
و فساد هایی که در فوتبال ایران وجود دارد، اگر 
هوشیار بودیم هرچه سریع تر VAR را  به ایران 

می آوریم تا حق به حقدار برسد.«
بائـــو بـــه رغم اینکـــه موافـــق مانـــدن نکونام 
در اســـتقلال اســـت، معتقـــد اســـت او بایـــد 
تنش هایـــش را کـــم کنـــد: »این روزهـــا همه 
براســـاس منافع شخصی خود حرف می زنند. 
هرکســـی با نکونام رفیق اســـت از او حمایت 
می کنـــد و هرکســـی نیســـت، می گویـــد باید 
برود. سرمربی ای که توانسته تیم را تا آخرین 
لحظات در صـــدر جدول نگه دارد باید بماند 
امـــا به شـــرطی که رفتـــارش را تغییـــر داده و 
حرفه ای تر عمل کند. نکونام به جای اینکه 
تمـــام تمرکزش را روی حواشـــی و تیم های 
دیگـــر بگـــذارد، باید روی تیم خـــود تمرکز 
کند. برخلاف عده ای من براساس منافع 
استقلال صحبت می کنم و معتقدم که در 
این مقطع هیچ کسی بهتر از نکونام نیست 
چون او شـــناخت کافی روی تیم و بازیکنان 
دارد. بنابراین باید بماند اما نیاز است تنش ها 
و حاشـــیه هایش را کم کند؛ تیمی که در صدر 

جدول است نیازی به این همه تنش ندارد.«

هنـــوز تکلیف جواد نکونـــام برای ماندن یا رفتن از اســـتقلال 
معلوم نیســـت. با بازگشـــت او از ســـفر خارج قرار بود هرچه 
سریع تر جلســـه اش با مدیران هلدینگ خلیج فارس برگزار 
شـــود اما هنوز ایـــن اتفاق نیفتـــاده تا حضـــور او روی نیمکت 
اســـتقلال در هالـــه ای از ابهام باشـــد. حالا مهدی پاشـــازاده 
پیشکســـوت اســـتقلال به قـــراردادی اشـــاره دارد کـــه ابتدای 

فصل میـــان نکونـــام و مســـئولان وقت به امضا رســـیده 
اســـت او بر همیـــن مبنـــا معتقد اســـت باشـــگاه باید 
هرچه ســـریع تر خبـــر مانـــدن او را اعلام کنـــد تا آتش 

شـــایعات خاموش شود.
مهـــدی پاشـــازاده درباره مانـــدن نکونام گفـــت: »باید 

هرچه زودتر تکلیف ســـرمربی اســـتقلال روشن شود 
تا باشـــگاه اســـتارت نقل وانتقـــالات را بزند. من 

می دانـــم کـــه نکونام بـــا باشـــگاه قـــرارداد 
دارد اما نمی دانم چرا باشـــگاه دســـت 

مســـئولان  می کنـــد،  دســـت 
بایـــد هرچـــه ســـریع تر این 

موضـــوع را اعـــلام کنند تا 
شـــایعات رفتـــن نکونـــام 

فروکش کـــرده و او کارش را 
برای فصل بعد شـــروع کند.« 

پاشـــازاده معتقد اســـت استقلال 
نیاز به جذب ستاره دارد: »استقلال در 

یک سری از پســـت ها مشکل داشته 
و بشـــدت بـــه جـــذب بازیکـــن نیاز 
دارد؛ بنابرایـــن باشـــگاه باید هرچه 

زودتـــر وارد پروســـه نقـــل و انتقالات 
شـــود تا بازیکنـــان مدنظرش را جـــذب کند. 

اســـتقلال در ایـــن مقطع نیـــاز به جـــذب ســـتاره و بازیکنان 
درجه یک دارد و گرفتن بازیکنان معمولی دردی از باشگاه دوا 
نمی کنـــد. حتی اگر نیـــاز به جذب بازیکنان خارجی هســـت، 
بایـــد بازیکنان خوبی مثل یامگا و ماشـــاریپوف بیاوریم که به 
درد باشـــگاه بخورند.« پیشکسوت اســـتقلال عملکرد نکونام 
را قابـــل قبـــول می دانـــد و موافـــق مانـــدن او در تیم 
اســـت: »نکونـــام فصل خوبی داشـــت و تـــا آخرین 
لحظـــات صـــدر جـــدول را در اختیـــار داشـــت. 
همـــه دیدنـــد که اســـتقلال در چه شـــرایطی 
قهرمانـــی را از دســـت داد و حریـــف بـــا گلـــی 
که پـــر از حـــرف و حدیث بود، جـــام قهرمانی 
را گرفـــت. نکونـــام فصل قبـــل عملکـــرد قابل 
قبولی داشـــت و تیمش تـــا آخرین لحظات در 
کورس قهرمانی حضور داشـــت، بنابراین او 
بایـــد در تیـــم بماند و با قـــدرت فصل بعد 
را هـــم روی نیمکت اســـتقلال بنشـــیند. 
در شـــأن باشـــگاه بزرگی مثل اســـتقلال 
نیســـت که با سرپرســـت اداره شـــده و 
مدیرعامل نداشـــته باشـــد، امیدوارم 
هرچـــه زودتـــر تکلیـــف مدیرعامـــل 
جدید استقلال هم مشـــخص شود تا 
باشـــگاه رنگ آرامش را به خود ببیند.« 
پاشـــازاده درنهایـــت گفـــت: »آرامـــش 
باشگاه استقلال آرزوی همه پیشکسوتان 
اســـتقلال اســـت و امیدوارم هرچه زودتر 
شـــایعات برچیـــده شـــده و اســـتقلال 
تکلیف خود را با ســـرمربی و بازیکنان 

جدیـــدش بداند.«

نکونام باید تنش هایش را کم کند

بائو: ستاره ای در لیگ برتر نداریم
امیدوارم تکلیف مدیرعامل مشخص شود

 پاشازاده: استقلال ستاره می خواهد

گپ

فائزه زمانی
روزنامه نگار


